



## محضر اجتماع المؤسسين Founding Members Minutes of Meeting

Name of Association

اسم الجمعية

Emirate

الإمارة

A meeting was held on (day):

إنه في يوم:

date, / /

/ / الموافق:

at: (time)

في تمام الساعة:

address:

وعنوانه:

Emirate:

بإمارة:

The founding members held the meeting to discuss the following agenda:

اجتمع الأعضاء المؤسسين لمناقشة جدول الأعمال التالي:

First: Discuss the Ministerial Decree of Publicity of the Association and Approval for Constitution.

أولاً: مناقشة إشهار الجمعية وإعتماد مشروع النظام الأساسي لها.

Second: The Election of the Interim Committee Member of the Association.

ثانياً: انتخاب أعضاء اللجنة المؤقتة للجمعية.

### Decisions

### القرارات

- **First:** The attendees unanimously decided to approve the establishment of the association, its Constitution, with the submission to the Ministry of Community Development and Department of Community Development for Ministerial Decree of Publicity of the association in accordance with Law No. (2) of 2008 concerning the associations, NGO's and a Decree By Federal Law No. (35) of 2020 Not for profit association
- **Second:** The attendees unanimously decided to select the following:

- أولاً: قرر الحاضرون بالإجماع الموافقة على إنشاء الجمعية وكذلك لائحة النظام الأساسي الخاصة بها مع التقدم لوزارة تنمية المجتمع ودائرة تنمية المجتمع لإشهار الجمعية طبقاً للقانون رقم (2) لسنة 2008 ومرسوم بقانون اتحادي رقم (35) لسنة 2020 في شأن الجمعيات والمؤسسات الأهلية ذات النفع العام.
- ثانياً: قرر الحاضرون بالإجماع اختيار السادة:

	6		1
	7		2
	8		3
	9		4
			5

Members of the Association's Interim Committee.  
By the end of the agenda, the meeting concluded at (hour)

أعضاء اللجنة المؤقتة للجمعية.  
وبانتهاء النظر في جدول الأعمال انتهت الجلسة حيث كانت الساعة:

تحريراً في: 20 / /

Dated: / /20